
Zápisnica 

zo zasadnutia OZ zo dňa 26.04.2012 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program:  

  1. Otvorenie 

  2. Kontrola uznesenia 

   3. Návrh - VZN č. 1/2012 o verejnom poriadku na území obce 

      - VZN č. 2/2012 o zákaze prevádzkovania hazardných hier na území obce 

        - VZN č. 3/2012 – zásady tvorby a čerpanie FPUaO  

   4. IBV – Očovská cesta 

   5. Výstavba multifunkčného ihriska 

   6. Plán činnosti hlavnej kontrolórky 

  7.  Zriadenie prevádzky Second hand – schválenie otváracích hodín 

   8.  Zriadenie stávkovej kancelárie Synot tip s.r.o., Poprad  

  9. Schválenie splnomocnenca obce na zastupovanie v poľovných právach  

       viažúcich sa k poľovným pozemkom obce 

10. Prejednanie žiadostí o odkúpenie a zámenu obecných pozemkov  

11. Splátkový kalendár - Kaderníctvo 

12. Určenie platu starostky obce 

13. Diskusia 

14. Návrh na uznesenie 

15. Záver 
 

K bodu 1: 

Zasadnutie otvorila a viedla starostka obce Ing. Mária Klimentová. Srdečne všetkých 

privítala. Oboznámila prítomných s doplneným programom a dala hlasovať o prijatí 

programu, ktorým sa rokovanie riadilo. Všetci súhlasili s navrhnutým programom.  

Do návrhovej komisie navrhla poslancov: Michaelu Svoreňovú, Máriu Huliakovú, Jána 

Brodianskeho – jednohlasne schválení  

Overovatelia: Ján Račko, Elena Bartková – jednohlasne schválení 

 

K bodu 2: 

Kontrolu uznesení vykonala Ing. Pavlendová, prednostka OcÚ. Správa tvorí prílohu 

zápisnice. Konštatovala, že jednotlivé uznesenia sú splnené. 

 

K bodu 3: 

Pani starostka predložila aktualizáciu všeobecne záväzných nariadení obce  a to: 

- o verejnom poriadku 

- o zákaze prevádzkovania hazardných hier  

- zásady tvorby a čerpanie FPUaO 

Predseda komisie na tvorbu a prejednanie pripomienok k navrhovaným VZN predložil zápis, 

ktorým po pripomienkach poslancov sa upravuje VZN č. 1 a 3, ktoré sú zapracované 

v schválenom VZN. 

1. VZN bolo platné z r. 2010, musí byť novelizované – zo zákona prešli kompetencie 

a povinnosti na obec ohľadom túlavých psov   

- vypúšťa  sa z návrhu  § 6 – zákaz používania alkoholických nápojov na športových 

podujatiach 

2. VZN sa novelizuje a povoľujú sa všetky druhy stávkových hier 

3.  VZN – finančná komisia doporučila vychádzať aj  zo Zák. o majetku obcí č. 138/1991 Zb. 



Predseda komisie Ing. Kučera konštatoval že všetky VZN boli vyvesené na úradnej tabuli 

obce a zo strany občanov neboli pripomienkované. Poslanci obce s návrhom súhlasia.  

 

K bodu 4: 

Pani starostka informovala o návrhu prípravy územnej zóny obce IBV Zvolenská Slatina – 

východ ( Očovská cesta – Kráľová), a to. s variantom A)  (v súlade s územným plánom obce) 

a s variantom B) (podklad pre zmenu územného plánu obce). K „IBV Východ - Očovská 

cesta“. Ing. Vojteková vytýčila inžinierske siete a cesty. Poslanci sa prikláňajú  k spracovanej 

štúdii a projektu cesty, ktorý je v súlade s územným plánom. Súhlas poslancov OZ. 

 

K bodu 5: 

Pani starostka informovala – cez Občianske združenie Podpoľanie Operačný program 3.4.2. je 

možnosť čerpať prostriedky na zrealizovanie multifunkčného ihriska aj so spolufinancovaním 

obce – výzva by má byť v mesiaci jún 2012 – je potrebné začať spracovávať projektovú 

dokumentáciu. Poslanci Obecného zastupiteľstva súhlasia s predloženým návrhom. 

 

K bodu 6: 

Kontrolórka obce Ing. Škorňová predložila plán kontrolnej činnosti  od 01.04.2012 do 

30.09.2012 ( príloha zápisnice).   

 

K bodu 7:  

P. starostka predložila žiadosť na schválenie otváracích hodín I. Mudráka v centre Pelikán – 

prevádzka Second hand v čase od 08.00 – 17.00 hod.  pondelok až štvrtok, od 11.00 do 17.00 

hod v piatok a od 08.00 – 13.00 hod. v sobotu. Poslanci OZ súhlasia s otváracími hodinami.  

 

K bodu 8:  

Starostka informovala o zriadení stávkovej kancelárie  Synot tip s r.o. Poprad – požaduje 

zriadiť stávkový terminál na kurzové hry v priestoroch Pohostinstva Mala Strana – p. Nagy 

(po vzájomnej dohode – pondelok – nedeľa od 08.00 – 22.00 hod.). 

 

K bodu 9: 

Poľovnícke združenie Ľubica podľa poľovníckeho zákona požaduje schváliť splnomocnenca 

obce na zastupovanie v poľovných právach viažúcich sa k poľovným pozemkom obce. Za 

splnomocnenca obce na zastupovanie navrhuje starostku obce. Poslanci s návrhom súhlasia.  

 

K bodu 10: 

Starostka obce informovala o predloženej žiadosti o odkúpenie a zámenu obecných pozemkov 

p. Macháča – majiteľa kaviarne „K“ (pri katolíckom kostole). Uvedený pozemok je 

nevysporiadaný, je tam viacero vlastníkov, obec vlastní ¼  pozemku. Finančná komisia na 

svojom zasadnutí doporučila túto časť odpredať s tým, že si majiteľ dá vypracovať znalecký 

posudok a zaplatí si všetky náklady s tým spojené – vklad do katastra.  

 

Ďalšia žiadosť je od Energo Agro s.r.o. (bývalé poľnohospodárske družstvo) o odkúpenie 

časti pozemku pri areáli družstva, ktorú vlastní obec (časť pri drevenom kríži a časť po vchod 

do areálu.) Nakoľko v strede pozemku je ešte vlastníkom časti Slovenský pozemkový fond, 

finančná komisia doporučuje vysporiadať si pozemok s fondom a na základe toho obec 

doporučí odpredaj časti s tým, že si Energo Agro dá vypracovať geometrický plán a bude 

hradiť všetky náklady s tým súvisiace.  

 



Tretia žiadosť je od sochára p. Jána Kulicha bytom v Bratislave, ktorý na svojom pozemku 

v strede obce začína so stavbou galérie. Žiadosť sa týka výmeny časti pozemku obce – 

vymeniť bočný pozemok za predný pozemok. Obec navrhuje p. Kulichovi dať si vypracovať 

geometrický plán a uhradiť všetky náklady s tým súvisiace.  

 

K bodu 11: 
Pani Vilhančeková Božena, ktorá ma prenajaté priestory od obce pre účely služieb 

Kaderníctva, žiada obec o splátkový kalendár na vyplatenie faktúry za rok 2011 čo sa týka 

vedľajších nákladov (energie) spojených s prenájmom priestorov. Poslanci súhlasia. 

 

K bodu 12: 

Finančná komisia na svojom zasadnutí prehodnotila plat starostky obce, ktorý je potrebné 

prehodnotiť každý rok a doporučila na schválenie poslancom OZ. Poslanci súhlasia, nakoľko 

pani starostka za svojho pôsobenia vo funkcii vykonáva svoje úlohy veľmi zodpovedne 

a svedomite na profesionálnej úrovni.  

 

K bodu 13: 

V diskusii vystúpili: 

 

p. Huliaková – ohľadom oplotenia areálu EnergoAgra s r.o. s návrhom na ponechania 

prístupovej cesty smerujúcej k hlavnej ceste (časť za záhradami ul. Družstevnej) 

 

p.Račko – ohľadom písomnej správy riaditeľa OO PZ Zvolen – riešenie dopravného značenia 

Borovinskej cesty 

 

p. Beňo – predseda Urbariátu vo Zvolenskej Slatine plánuje stretnutie s kamenármi, ktorí 

ťažia a využívajú cestu na prevoz, a s nimi bude riešiť uvedené problémy čo sa týka 

vyťaženosti – stretnutie sa plánuje v 1. polovici mája a následne tieto riešiť s obcou 

 

p. starostka – trvá na striktnom riešení tohto problému najneskôr do septembra tohto roku 

 

p. Račko – navrhuje oplotiť areál detského ihriska na ulici Školskej v parku, kde sa 

nachádzajú lavičky, hojdačky, šmýkačka pre deti, ktoré sú stále devastované mládežou najmä 

v nočných hodinách. Tento problém bude bodom programu nasledujúcej porady poslancov 

OZ 

 

p. Bartková – poukázala na to, že správy v miestnom rozhlase sú hlásené o 15.30 hod., keď sú 

ľudia ešte v práci, bolo by dobre správy vyhlásiť o 17.00 hod.  

 

p. starostka odpovedala, že  pracovníci úradu sú už po pracovnej dobe o 17.00 hod., 

prisľúbila, že táto otázka sa bude riešiť na ďalšom zasadnutí rady poslancov OZ. Treba 

pripomenúť, že všetky správy sú zverejňované na web stránke obce 

 

p. Kubovská – pýtala sa ohľadom financovania súťaže – Súťaž predníkov o Cenu Rinalda 

Oláha. Obec vo svojom rozpočte má zahrnuté finančné prostriedky na túto akciu.  

 

p. starostka odpovedala, že nakoľko z Ministerstva kultúry obec na organizovanie jubilejného 

5. ročníka tejto súťaže nedostala žiadnu finančnú podporu, bude potrebné maximálne 

hospodárne vynakladať finančné prostriedky obce aby to nenarušilo finančný chod obce  

 



p. Kučera – pýtal sa ohľadom organizovania Slatinského jarmoku v mesiaci jún, ktorý bol 

veľmi úspešný pred rokom. Kultúrna komisia pracuje na organizácii tohto podujatia, 

pravidelne zasadá a rieši a rozdeľuje úlohy svojim členom aj  ostatným. Má prisľúbenú účasť 

folklórnych súborov z Vojvodiny-Srbsko, súboru z Maďarska a z východného Slovenska -

Ukrajiny, prizvaní sú remeselníci a stánkári, ktorí sú už prihlásení v hojnom počte 

 

p. starostka – pozýva všetkých poslancov OZ, členov jednotlivých komisií pri OZ obce ako aj 

občanov na športové podujatie - Cyklojazda, ktoré organizuje Penzión Zlatý Dukát za 

spoluúčasti obce dňa 5. mája 2012, oboznámila občanov aj poslancov, že folklórna skupina 

Slatina sa zhostila akcie stavania hlavného mája v strede obce aj dievčatám v obci. 

 

K bodu 14: 

- uzn. č. 113-prijaté – za hlasovali:  Ing.Račko,Mgr.Svoreňová,Mgr.Huliaková,Mgr.Kubovská 

                                                         Ing. Brodiansky,Ing.Kučera,E.Bartková,M.Beňo   

 

- uzn. č. 114-prijaté – za hlasovali:  Ing.Račko,Mgr.Svoreňová,Mgr.Huliaková,Mgr.Kubovská 

                                                         Ing. Brodiansky,Ing.Kučera,E.Bartková,M.Beňo   

 

- uzn. č. 115-prijaté – za hlasovali:  Ing.Račko,Mgr.Svoreňová,Mgr.Huliaková,Mgr.Kubovská 

                                                         Ing. Brodiansky,Ing.Kučera,E.Bartková,M.Beňo   

 

- uzn. č. 116-prijaté – za hlasovali:  Ing.Račko,Mgr.Svoreňová,Mgr.Huliaková,Mgr.Kubovská 

                                                         Ing. Brodiansky,Ing.Kučera,E.Bartková,M.Beňo   

 

- uzn. č. 117-prijaté – za hlasovali:  Ing.Račko,Mgr.Svoreňová,Mgr.Huliaková,Mgr.Kubovská 

                                                         Ing. Brodiansky,Ing.Kučera,E.Bartková,M.Beňo   

 

- uzn. č. 118-prijaté – za hlasovali:  Ing.Račko,Mgr.Svoreňová,Mgr.Huliaková,Mgr.Kubovská 

                                                         Ing. Brodiansky,Ing.Kučera,E.Bartková,M.Beňo   

 

- uzn. č. 119-prijaté – za hlasovali:  Ing.Račko,Mgr.Svoreňová,Mgr.Huliaková,Mgr.Kubovská 

                                                         Ing. Brodiansky,Ing.Kučera,E.Bartková,M.Beňo   

 

- uzn. č. 120-prijaté – za hlasovali:  Ing.Račko,Mgr.Svoreňová,Mgr.Huliaková,Mgr.Kubovská 

                                                         Ing. Brodiansky,Ing.Kučera,E.Bartková,M.Beňo   

 

- uzn. č. 121-prijaté – za hlasovali:  Ing.Račko,Mgr.Svoreňová,Mgr.Huliaková,Mgr.Kubovská 

                                                         Ing. Brodiansky,Ing.Kučera,E.Bartková,M.Beňo   

 

- uzn. č. 122-prijaté – za hlasovali:  Ing.Račko,Mgr.Svoreňová,Mgr.Huliaková,Mgr.Kubovská 

                                                         Ing. Brodiansky,Ing.Kučera,E.Bartková,M.Beňo   

 

- uzn. č. 123-prijaté – za hlasovali:  Ing.Račko,Mgr.Svoreňová,Mgr.Huliaková,Mgr.Kubovská 

                                                         Ing. Brodiansky,Ing.Kučera,E.Bartková,M.Beňo   

 

- uzn. č. 124-prijaté – za hlasovali:  Ing.Račko,Mgr.Svoreňová,Mgr.Huliaková,Mgr.Kubovská 

                                                         Ing. Brodiansky,Ing.Kučera,E.Bartková,M.Beňo   

 

- uzn. č. 125-prijaté – za hlasovali:  Ing.Račko,Mgr.Svoreňová,Mgr.Huliaková,Mgr.Kubovská 

                                                         Ing. Brodiansky,Ing.Kučera,E.Bartková,M.Beňo   



 

 

 

 

 

 

K bodu 18: 

Na záver pani starostka poďakovala poslancom a prítomným za účasť a zasadnutie ukončila.  

 

 

 

Zapísala: A. Svoreňová 

 

 

 

Ing. Anna Pavlendová      Ing. Mária Klimentová 

    prednostka OCÚ               starostka obce 

 

 

 

 

      Ján Beňo 

        zástupca starostky 

 

 

 

 

 

 

Ing. Ján Račko       Elena Bartková 

  Overovateľ            overovateľ 


